
 

 

 

Verslag Algemene Ledenvergadering PvdA afdeling Leusden 

 

Dd 15 mei 2013 Locatie: De Kom 

Aanwezig:Kees de Kruijf,Joost van Herpen, André Dijkshoorn, Tineke Klerk, Maarten van den Braak, 

Corri Verduin, Leontien Verduin, Inge Jansen, Eric Lentze, Ada Hofman, Mikel Tolboom, Jan de Bruijn, 

John Spijkerman en Paula velders 

Afwezig met kennisgeving: Ine Kerkhof, Kees van den Hoek, Cees Stavenuiter, Ilse Hoogland, 

Echtpaar van Duijnhoven en Ine van Niewold. 

1. Kees opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom, daarna wordt er een minuut 

stilte in acht genomen ivm het overlijden van Bart Hueting. Kees memoreert de vele taken 

die Bart voor de plaatselijke afdeling heeft gedaan.  

2. Verslag van de ALV van 12 maart:  

Ada miste bij het stuk over de landelijke bijeenkomst het stemgedrag van Ine. In het vervolg 

een kort stukje op de website. 

3. Vaststelling van de profielen: Voor alle profielen geldt dat de leden in bezit moeten zijn van 

een  gezond relativeringsvermogen en de zaken met de nodige humor kunnen behandelen. 

4. Samenwerking met Groen Links:  

a. De overeenkomst; Het stuk is nagekeken door de griffier, ook een jurist van Gr/Li, 

Juridisch is het niet geheel waterdicht. Corri vraagt of er nog regels zijn vanuit de partij 

waar een overeenkomst aan moet voldoen. 

Leontien vraagt hoe het met de financiën staat. Waarop Ada inhaakt met de vraag hoe 

het zit met de eigen bijdrage van de raadsleden en hoe het gaat met de campagne 

kosten. Inge memoreert dat raadsleden eventueel bijstorten vanuit het fractiebudget.  

Kees is blij als de samenwerking door zal gaan. Noemt nog  waarom de naam Groen 

Links/PvdA zal zijn. 

Ada kaart nog even aan de verdeling van raadszetels, zoals het nu eruit ziet is de 

verdeling a,b,a etc  als er iemand uitvalt is dat juridisch gezien de 1st volgende op de 

kandidatenlijst , maar afgesproken is dat de 1st volgende uit de eigen partij aan de beurt 

is. Je kunt dit echter juridisch niet afdwingen. 

 

b. Nog even een opmerking: in de tekst zoals die ons nu voorligt staat PvdA/Gr L, maar de 

tekst was nog niet helemaal aangepast op de nieuwe naamvoering. 

Maarten reageert op het CO2 vrije Leusden. Bedoeld wordt dat de wens is dat Leusden 

CO2 neutraal moet zijn. 

Tineke noemt dat er regelmatig inde tekst staat dat we ondersteunen, maar hoe dan. Er 

volgt een discussie over hoe concretiseer je voornemens, maar ook als voorstellen te 

concreet worden ingevuld dan kun je er later moeilijk op terugkomen.  



Over de bebouwing die genoemd wordt binnen de rode contouren noemt Corri  dat je 

die niet altijd hoeft vol te bouwen.  

Verder worden de programmastukken nog beken en eventueel iets aangepast  op de 

initiatieven die vanuit allerlei  maatschappelijke organisaties en belangenverenigingen 

op de partijen afkomen.  

Jan de Bruijn noemt  de paragraaf :"heel sociaal"  onvolledig . Er komt nogal wat op de 

gemeente af.  Betere invulling van wat er op de gemeente afkomt omschrijven en hoe 

we er tegenaan moeten kijken. Jan zal een aanvullende tekst aanleveren. 

 

Bij het stukje over de evenementen die samenhang in een buurt kunnen verbeteren 

wordt bedoeld, dat  er geen geld wordt gegeven aan een buurt BBQ, maar meer het 

vergunningsloos  te faciliteren. Verder worden de wijkbudgetten stopgezet en dat geld 

kan eventueel mee gebruikt worden om projecten te ondersteunen.  

 Mbt de Jongeren:->  aanvulling Kijk ook eens wat jongeren voor de Leusdense 

samenleving doen, waar de jeugd verbind kan werken.  

De gemeente heeft bepaalde taken overgeheveld naar Amersfoort maar kun je ook je 

eigen gezicht laten zien?  

Passend onderwijs; Tineke noemt dat er ook binnen Leusden  mogelijkheden moeten zijn 

voor passend onderwijs en zorgen voor goed vervoer als passend onderwijs niet binnen 

het dorp kan. Toch zal nooit ieder kind in Leusden opgevangen kunnen worden en zal er  

in het belang van het kind altijd ook speciaal onderwijs moeten zijn. 

 

Jan de Bruijn noemt nog de bereikbaarheid van de gezondheidszorg zeker nu het zkh 

verder weg komt te liggen. 

Voor wat betreft de woonservicezones geeft Jan de Bruijn aan dat dat onderdeel er wel 

uit kan, omdat er in Leusden geen woonservicezones zijn en ook niet zullen komen. 

 

 

 

Paula noemt bij het onderdeel wonen. Er wordt door de overheid sterk op 

aangedrongen dat mensen zolang mogelijk thuis blijven wonen echter bij veel 55+ 

woningen  in ’t Vliet en Ruige veld , zijn geen winkels op loopafstand en er is ook bijna 

geen mogelijkheid om met openbaar vervoer daar te komen en weer terug naar huis.  

(Ouderen van nu zijn nog niet zo ingesteld dat ze via de computer alles bestellen) 

 

Ada noemt  het kopje "Leusden zelfstandig": Er moet op divers gebied samengewerkt 

worden.  Hoe dan en hoe staat het met de visie van 100 000+ gemeenten. 

 

 

Met dit voorlopig verkiezingsprogramma zien we de samenwerking wel zitten. Luidt de conclusie van 

het 1e gedeelte van de vergadering. 


